

# 中国



## 11/12天 漠河北极村\*内蒙草原\*齐齐哈尔\*五大连池\*哈尔滨/满洲里

### 不夜城之約

**漠河** 中国边陲古镇, 位于大兴安岭北麓, 中国东北版图的最北端, 是中国纬度最高的县; 始建于清咸丰十年, 民风朴素, 乡土气息浓郁.

**北极村** 夏至前后, 一天超过 17 小时可以看到太阳, 天空泛白, 晚霞与黎明曙光交织天际, 这就是著名的<极昼>现象. 幸运时刻, 团友更可以欣赏到异彩纷呈、绚丽多姿、瑰丽罕见的天文奇观<北极光>



### 呼倫貝爾大草原<含下马酒+敖包祭拜>

一片没有任何污染的绿色净土, 一代天骄成吉思汗的出生地; 是世界著名的三大草原之一, 被誉为世界美丽的花园. 夏天, 碧绿的草原一望无际, 悠悠的白云举手可及, 成群的牛羊散游草地, 自然风光美不胜收.



### 五大連龍門石寨

世界地质公园的东部. 90 多万年前, 在林木苍莽的五大连池地区喷发了东西龙门山, 滚滚岩浆似大河奔流, 浩浩荡荡顺坡而下, 形成了景象万千、造型奇绝的熔岩景观.

### 齊齊哈爾扎龍濕地自然保護區

中国最大的鹤类等珍惜鸟类自然保护区, 这里完整保留下许多古老物种; 区内湖泊星罗棋布, 河道纵横, 水质清纯, 苇草肥美, 世界珍禽丹顶鹤在此休养生息, 被誉为鸟和水禽的天然乐园. <含景区环保车+单程游船>



### 額爾古納根河濕地公園

亚洲最大的湿地, 是中国目前保持最完好, 面积最大的湿地. 每年在此迁徙停留, 繁殖栖息的鸟类达到 2 千万只; 河流, 湖泊, 植被的颜色随四季而变, 天然景色有赏不尽之美.

### 敖魯古雅使鹿部落

探访敖鲁古雅使鹿部落, 他们坚守着最原始的狩猎方式, 与驯鹿为伴; 原始, 氏族公社的种种迹象和思维方式至今仍有部分保留着, 被称为中国最后的狩猎部落, 是中国唯一饲养驯鹿的民族. 以淳朴的民风, 民俗和神秘的驯鹿文化而闻名.



绮  
丽  
北  
极  
光

有效期自5月-9月

- 行程所列航班, 车程时间均为正常情况下的估算时间, 若航班时间及行程次序因不可抗力因素有所变动, 须以航空公司及当地接待安排为准
- 若航班为沈阳进出, 则将加送1晚沈阳酒店住宿, 并安排沈阳-哈尔滨往返高铁, 视出发日期及航空公司最后确认为准.
- 北极光为与极昼现象均为大自然天文奇观, 实际的观赏效果会受当时的气候温度等因素影响, 敬请留意!
- 此行程沿线旅游条件有限, 住宿与膳食方面较为逊色, 不便之处, 敬请团友谅解.
- 中国各地酒店的三人间, 提供的是折叠加床; 塔河酒店均无三人间, 需补房差SGD60入住单人间
- 导游司机服务费: 人民币¥40/人/天. 两岁小朋友亦需要缴付
- 行程所列自费活动项目之价格与细节. 请参阅自费项目团友须知.

HRBM11/12\_CN\_17-Jan-25

纯  
玩  
无  
购  
物

附加配套: 人民币700/人: 室内冰灯展主题乐园<含御寒棉服>+塔河人力三轮车游+单程松花江跨江缆车地游+哈尔滨网红滨州铁路玻璃栈道



康泰旅行社 6533 7377

#02-121 珍珠坊  
电邮订位服务: enquiries@hongthai.com.sg  
www.hongthai.com.sg

\*团订须知规则, 请参阅订单 /  
Tour Booking Form

# 中国



天数	早餐	午餐	晚餐	城市	HRBM11/12 3-4★ 酒店 或 同级
	11天(10早,9午,10晚)/12天(11早,10午,11晚)				
1	-	✱	火锅风味	哈尔滨	提升 5★融创施柏阁酒店 或 永泰喜来登酒店
2	酒店	✓	烤肉风味	齐齐哈尔	提升 5★ 和美国国际酒店 或 万达嘉华酒店
3	酒店	✓	手把羊肉	海拉尔	特色住宿-草原商务空调蒙古包
4A	酒店	✓	蒙古宅肉	满洲里	4★ 福润兴酒店 或 凯旋酒店
4B/5A	酒店	✓	铁锅炖风味	根河	4★ 泰加林主题酒店 或 森林冰雪主题酒店
5B/6A	酒店	✓	酱骨风味	漠河	4★ 风悦之约酒店
6B/7A	酒店	✓	农家菜	北极村	提升 5★ 翅翼温泉酒店 或 索金大酒店
7B/8A	酒店	✓	山野菜	塔河	3★ 塔河宾馆 或 东湖别苑 <无三人间>
8B/9A	酒店	✓	龙江鱼风味	黑河	1★ 国际饭店 或 商贸饭店
9B/10A	酒店	✓	豆腐宴	五大连池	提升 5★ 温都水城温泉国际酒店
10B/11A	酒店	✓	饺子宴	哈尔滨	提升 5★融创施柏阁酒店 或 永泰喜来登酒店
11B/12A	酒店	✱	-	结束 12 天精彩行程, 康泰祝您旅途愉快!	

- 第一天** 新加坡✱哈尔滨-防洪纪念塔-中央大街-斯大林公园-圣·索菲亚大教堂广场  
 圣·索菲亚大教堂广场: 远东地区最大的东正教堂所在地, 领略西方宗教建筑和文化在中国的演变, 是哈尔滨独具异国情调的城市风情。
- 第二天** 哈尔滨~(约 4.5 小时)齐齐哈尔~扎龙自然保护区<含景区环保车+单程游船>-观丹顶鹤放飞~龙少公园  
 #观丹顶鹤放飞表演,欣赏鹤群在芦苇湿地上空飞翔的优美身姿 <若因天气原因或特殊情况停演,将无任何替代行程>
- 第三天** 齐齐哈尔~(约 6 小时)海拉尔~呼伦贝尔草原部落<赠送每人一只风筝>-下马酒-敖包祭祀  
 蒙古敖包: 蒙古族认为高山是神灵居住的地方,以祭敖包的形式来表达对高山的崇拜和敬仰.现在依然沿袭着传统敖包修建形式,传袭着古老的敖包祭祀习俗。(献哈达每人一条, 赠送草原航拍小视频,如天气原因无法操作将无替换)  
 \*若参加 12 天团的行程, 第 4 天将前往满洲里, 继续行程如下
- 第四天** 海拉尔~(约 3 小时)满洲里~猛犸象公园<含电瓶车>-外观国门景区~中苏金街自由逛街  
 猛犸象公园: 位于内蒙古自治区呼伦贝尔市扎赉诺尔新区, 占地面积 100 万平方米, 总投资 4.4 亿元, 是国家 4A 级旅游景区.扎赉诺尔猛犸旅游景区是集文化展示、游乐体验、生态观光为一体的公益休闲场所和文化旅游景区  
 \*若参加 11 天团的行程, 将由海拉尔直接前往额尔古纳, 继续行程如下
- 第五天** 满洲里~(约 4 小时)黑山头马场~额尔古纳~额尔古纳根河湿地<含景区环保车>~(约 2 小时)根河  
 黑山头马场: 在辽阔的草原上, 蓝天和金色的草原相接在一起, 无边无垠, 让人心胸宽阔, 草原上秋风瑟瑟, 放开骏马的缰绳, 马蹄声响, 骏马便飞驰在辽阔的草原上了, 瞬间感觉自己的心像风一样自由, 整个人都沉醉在这美丽的大自然中.位于内蒙古自治区呼伦贝尔市扎赉诺尔新区, 占地面积 100 万平方米, 总投资 4.4 亿元, 是国家 4A 级旅游景区.扎赉诺尔猛犸旅游景区是集文化展示、游乐体验、生态观光为一体的公益休闲场所和文化旅游景区  
 额尔古纳根河湿地: 被誉为“亚洲第一湿地”, 是内蒙古自治区保护最完整、面积最大的湿地自然保护区, 拥有丰富的野生动植物资源, 是全球鸟类迁徙的重要通道和繁殖地。
- 第六天** 根河~敖鲁古雅乡-敖鲁古雅使鹿部落~(约 3 小时)满归~途观大兴安岭风光~(约 3.5 小时)漠河  
 敖鲁古雅乡: 参观敖鲁古雅鄂温克族驯鹿文化博物馆, 驯鹿苑, 民俗区, 撮罗子, 桦树皮文化展, 家庭游示范户...和鄂温克人零距离接触
- 第七天** 漠河~松苑公园~北极星广场~观音山景区~胭脂沟<含电瓶车>-李金镛祠堂~(约 1.5 小时)北极村<含电瓶车>  
 松苑公园: 东北少有的坐落在城市里的原始森林, 于 1987 年“五·六”大火中侥幸留下, 因而大家才有眼福看到这片郁郁葱葱的原始森林公园.  
 胭脂沟: 全长 14 公里, 是额尔古纳河的一条支流, 以盛产黄金而闻名, 据说是当年慈禧御用的金厂, 这里出产的金子是供她购买胭脂的, 故得名.  
 李金镛祠堂: 位于漠河金沟林场长满樟子松和落叶松的山坡上, 是创办金矿鼻祖-清代二品大员李金镛的祠堂, 为木质结构, 雕梁飞檐, 感觉庄严肃穆
- 第八天** 北极村村碑-北陲碑-北极沙洲-最北哨所(外观)-最北人家-最北邮局<含邮寄明信片一张>~(约 4.5 小时)塔河  
 北极村: 中国最北的城镇, 是中国唯一观测北极光的最佳地点, 而世界同名的还有芬兰北极村及美国北极村.在夏季会产生极昼现象, 通常一天长达 17 个小时以上可看到太阳, 素有“不夜城”之称.而只有在这样的地区, 每年的 6 月中旬才有机会目睹北极光这一大自然天文奇观.来到这里, 记得在中国最北端的邮局里寄出一张盖上最北端邮戳的明信片给自己留个纪念
- 第九天** 塔河~全球唯一 1314 爱情坐标点~(约 3.5 小时)画山景区~途经呼玛大桥~(约 4.5 小时)黑河  
 爱情小镇 1314 爱情坐标点: 全球唯一爱情坐标点, 又称为中国爱情小镇, 世界爱情圣地.它位于我国黑龙江的新林区, 地处大兴安岭中心腹地  
 画山景区: 由黑龙江畔的一山一岛组成, 一山为画山, 山高 307 米, 似刀切斧劈般迎江而立, 与俄罗斯对岸一山隔江相望
- 第十天** 黑河~黑龙江大桥公园~大黑河岛~瑛琿历史陈列馆~(约 3.5 小时)五大连池  
 大黑河岛: 位于黑河与俄罗斯布拉戈维申斯克市之间, 是黑河口岸的所在地, 中俄边境贸易区, 是集旅游、贸易、娱乐等多功能于一体的旅娱娱乐岛  
 瑛琿历史陈列馆: 这座黑龙江畔的历史文化名城曾是清代第一任黑龙江将军衙门驻地, 中俄《瑛琿条约》便是在这里签定的.  
 <如遇周一闭馆将无替换>
- 第十一天** 五大连池~北饮泉~龙门石寨~(约 5 小时)哈尔滨  
 北饮泉: 五大连池冷泉系列中最著名的泉眼, 也是驰名中外的五大连池矿泉水的两大主要水源之一, 泉水可以直接饮用, 并且有治病的功效。
- 第十二天** 哈尔滨✱新加坡 **12 天行程至此圆满结束, 康泰旅行社祝您旅途愉快**



**康泰旅行社 6533 7377**

#02-121 珍珠坊  
 电邮订位服务: enquiries@hongthai.com.sg  
 www.hongthai.com.sg

\*团费须知规则, 请参阅订单 /  
 Tour Booking Form

# CHINA



## 11/12<sub>D</sub> Mohe Arctic Village\*Bayanhushuo Grassland\* Qiqihar\*Wudalianchi\*Harbin/ Manzhouli

### Mohe & Arctic Village

Due to high latitude and clear skies, it is where the Aurora Polaris can be observed during the summer solstice. The fantastic luminous rings dance across the sky changing color and size as they disappear to the east.

**Aurora Polaris** a natural light display in the sky, articularly can be observed at night in polar regions. They illuminate the northern horizon as a greenish glow or sometimes a faint red.



### Hulunbuir Grassland

one of the well-preserved grasslands in China. Boasting gorgeous pastoral scenes of grazing livestock and an endless emerald sea of grass, It will be a pleasant retreat from the hustle and bustle of city life



### Longmen Shizhai @Wudalianchi

900,000 years ago, the East and West Longmen Mountains erupted in the forested Wudalianchi area. The rolling lava flowed down the slope like a big river, forming a lava landscape with various scenes and strange shapes

### Qiqihar Zhalong Wetland

The largest state wetland nature reserve for rare species of birds composed mainly of such big waterfowl as crane. Reeds and marshland can be found everywhere in the reserve, providing a paradise



### Erguna Genhe Wetland

The largest wetland in Asia, It is scattered around the forest and the grassland with many types including marshes, shrub swamps, swamp forest, open

### Aoluguya Evenki Tribe

The Evenki people, the only hunting tribe in China which keeps its reindeer. They came from Siberia over 300 years ago and have been living in the dense primeval forest and surviving on herding reindeer. Here experience the life of the Chinas smallest minority and genuine hunting culture tribe



#### Effective From MAY-SEP

- Tour Sequence and Flight Schedule subject to local agent and airline's final arrangement.
- Free 1 more night SHE Hotel and SHE-HRB-SHE 2ways high speed train if flight by SHE in & out , subj to final confirmation.
- The special sceneries listed in the itinerary, the availability is subject to season & weather conditions.
- Please note that Only rollaway bed will be provided in most China hotels for triple sharing room
- No TRP room in Tahe Hotel has to top up S\$60 for SGL SUP, arrange as 1TWN+1SGL.
- Tipping for local tour guide and driver: **¥40/pax/day** (A&C same)
- Please refer to our Optional List for the price and details of our recommended optional activities.
- Your understanding on the limited conditions of some restaurants & hotels in Northeast China is very much appreciated

**Additional Tour RMB700p.p:** Harbin Indoor Ice & Snow Theme Park<Incl Winter Wear>+ Trishaw Tour in Tahe +1way Songhua River Cableway + Binzhou Railway Glass Bridge

HRBM11\_12\_CN\_17-Jan-25

*No Shopping Stops*



**HONG THAI TRAVEL 6533 7377**

#02-121 People's Park Complex  
Email: enquiries@hongthai.com.sg  
www.hongthai.com.sg

\*Please refer to Tour Booking Form for Terms & Conditions

# CHINA



Day	BKF	Lunch	Dinner	City	HRBM11/12
	11D (10BF,9L,10D) / 12D (11BF,10L,11D)				3-4* Hotel or Similar Class
1	-	✱	Dongbei Hotpot	Harbin	Upgrade 5* Steigenberger Harbin or Sheraton Xiangfang Hotel
2	Htl	✓	BBQ Flavors	Qiqihar	Upgrade 5* Hemei Int'l Hotel or Wanda Realm Hotel
3	Htl	✓	Instant-boiled Mutton	Hailar	Mongolian Yurt
4A	Htl	✓	Mongolia Flavors	Manzhouli	4* Furunxing Hotel
4B/5A	Htl	✓	Dongbei Stewed Ribs	Genhe	4* Tegarín Theme Hotel or Forest Snow Hotel
5B/6A	Htl	✓	✓	Mohe	4* Mohe Peak Yuezhijue Hotel
6B/7A	Htl	✓	Dongbei Local Flavors	Arctic Village	Upgrade 5* Chiji Hot Spring Hotel
7B/8A	Htl	✓	✓	Take	3* Take Hotel <No TRP Room>
8B/9A	Htl	✓	Lake Fish Cuisine	Heihe	4* International Hotel
9B/10A	Htl	✓	Beancurd Dish	Wudalianchi	Upgrade 5* Hot Spring Leisure City Int'l Hotel
10B/11A	Htl	✓	Dumpling Banquet	Harbin	Upgrade 5* Steigenberger Harbin or Sheraton Xiangfang Hotel
11B/12A	Htl	✱	-	Wish you enjoy 11/12 days holiday with Hong Thai!	

**Day 1** Singapore ✱ Harbin ~ The Flood Control Monument ~ Central Ave. ~ Stalin Park ~ Church of St. Sophia Square

Church of St. Sophia Square: Asia's largest Orthodox Church which was built in 1907 by the Russian army

**Day 2** Harbin ~ (est. 4.5hrs) Qiqihar ~ Zhalong Wetland <Incl. Shuttle Bus + 1way Boat Ride> ~ Longsha Park

# Reed Swamp Wetland & Red Crowned Cranes, their availability are subject to season & weather conditions.

**Day 3** Qiqihar ~ (est. 6hrs) Hailar ~ Hulunbuir Grassland <Incl Welcome Drinks + Obo Worship>

**Obo Worship:** Mongolians believe in Shamanism as well as Animism – that everything has a spiritual essence. Obo, as a marking of God, has been worshiped and respected by Mongols for thousands of years.

\*Note: If join the 12-day tour, on the 4th day, pax will head to Manzhouli. The rest of the itinerary is as follows

**Day 4** Hailar ~ (est. 3hrs) Manzhouli ~ Mammoth Park <Incl. Shuttle Bus> ~ The Border Gate Scenic Area (Outlook) ~ China Russia Golden Street

Mammoth Park: Manzhouli Mammoth Park is known for its displays of mammoth fossils and models.

\*Note: If join the 11-day tour, pax will travel directly from Hailar to Eerguna. The rest of the itinerary is as follows

**Day 5** Manzhouli ~ (est. 4hrs) Heishantou Horse Ranch ~ Erguna ~ Genhe Wetland <Incl. Shuttle Bus> ~ (est. 2hrs) Genhe

**Heishantou Horse Ranch:** located in the heart of the Hulunbuir Grassland, one of the most picturesque and expansive grasslands in China. The area is known for its vast open spaces, traditional Mongolian culture, and natural beauty. Visitors to the ranch can enjoy horseback riding across the grasslands, participate in Mongolian cultural events, and experience the local way of life.

**Erguna Genhe Wetland:** Known as 'Asia's Largest Wetland', it is the most well-preserved and largest wetland nature reserve in Inner Mongolia, rich in wildlife and plant resources. It is an important migration route and breeding ground for global bird species."

**Day 6** Erguna ~ Aoluguya Evenki Tribe ~ (est. 3hrs) Mangui ~ Mt. Greater Khingan (outlook) ~ (est. 3.5hrs) Mohe

**Aoluguya Evenki Tribe:** Here most Evenki in the area still maintained the wild reindeer herds that had fed, clothed and provided a living for generations of their ancestors. visit the Aoluguya Evenki Ethnic Reindeer Museum and primary tribes and handicrafts workshops.

**Day 7** Mohe ~ Songyuan Park ~ Bei Ji Xing Square ~ Kwan-yin Mountain-Yanzhi Valley <Incl. Shuttle Bus>

- Li Jinyong Ancestral Temple ~ (est. 1.5hrs) Arctic Village <Incl. Shuttle Bus>

5.6 Fire Memorial Museum which shows how is the big fire in 06may 1987 in Greater Khingan Range and how the locals rebuild their home land.

**Songyuan Park** at the central part of Mohe. The Greenland reserved by the government as the lung of town to provide fresh air and nice environment for the residence.

**Yanzhi Valley** with a history of gold mining for over one hundred years, and the gold nuggets are used to exchange rouge for pleasing the extravagant Empress Dowager Cixi.

**Li Jinyong Ancestral Temple** A shrine with a wooden structure, It is the memorial hall of Li Jinyong, the pioneer of the Mohe gold mine.

**Day 8** Arctic Village ~ The Northernmost Post Office <Free 1 Post Card> ~ (est. 4.5hrs) Take

**Arctic Vallige:** It is where the aurora polaris can be observed during the summer solstice. It lies in the northernmost point of China.

<During the Summer Solstice, you can enjoy the Polar Day and Aurora Polaris here if lucky>

# Enjoy a sightseeing tour in this China northernmost point, You can take a photo at [North Pole Monument], visit [The Northernmost Family], send a postcard back to home or to your friend in [The Northernmost Post Office]

**Day 9** Take ~ Love Town 1314 Love Coordinates ~ (est. 3.5hrs) Huma ~ Huashan Scenic Area ~ (est. 4.5hrs) Heihe

**Huashan Scenic Area:** It is composed of a mountain and an island along the Heilongjiang River. The mountain, called Huashan, stands 307 meters high and rises abruptly, as if it were cleaved by a knife or axe. It faces a mountain on the Russian side of the river, separated only by the water."

**Day 10** Heihe ~ Aihui Ancient Town ~ Heilongjiang Bridge Park ~ Big Heihe Island ~ (est. 3.5hrs) Wudalianchi

**Aihui Ancient Town** With a long history, rich cultural heritage and magnificent natural scenery, it was economic, military and cultural center of Heilongjiang in Qing Dynasty, established Heilongjiang general government office and custom, and the place where "Sino-Russia Aihui Treaty" was signed

<Closed on every Mon, no replacement>

**Big Heihe Island** Located between Heihe and Blagoveshchensk, Russia, it is the border trade area between China and Russia, a island integrating tourism, trade and entertainment

**Day 11** Wudalianchi ~ Northern Springs ~ Longmen Shizhai ~ (est. 5hrs) Harbin

**Northern Cold Mineral Springs Sight-seeing Area :** The cold mineral springs in the geopark are rich in iron, silicon and calcium carbonate. It's said that the northern spring is effective on the diseases related to digestive system.

**Day 12** Harbin ✱ Singapore **Wish you enjoy 11/12D holiday with Hong Thai Travel!**



**HONG THAI TRAVEL 6533 7377**

#02-121 People's Park Complex  
Email: enquiries@hongthai.com.sg  
www.hongthai.com.sg

\*Please refer to Tour Booking Form for Terms & Conditions